國際學者支持勸募



一、我們確認 "台灣黑熊保育協會 TBBCA"不僅是臺灣最有公信力與經營成效 的生態保育 NGO, 也是將邁向「臺灣的"WWF"」最有希望的同質組織!是經政 府核准進行街頭公眾募款的保育組織。

We believe that TBBCA is the most successful and trustworthy conservation organization in Taiwan. TBBCA is the organization that approved by Taiwan government to conduct street fundraising programs.

We look forward to the day when TBBCA becomes Taiwan's WWF.

二、臺灣民眾雖然不能人人抽身投入黑熊保育,但只要在街頭接受熱心的募款 專員解說,簽認參加這項「信用卡小額定期」捐款,就可以為臺灣瀕危的黑熊與生 態透過 TBBCA 的專業與效率執行最有效的保育。

Taiwan's people can join the efforts of black bear conservation by listening to stories of conservation told by TBBCA's street fundraisers and making small donation regularly with credit cards. This is the best way to help the endangered species in Taiwan.

三、我們發現臺灣在熊類保育的政府預算相對於世界上其他有熊的國家,投入 「公部門的資源是相對貧乏」的,而 TBBCA 是「國際上保育規劃完整」的組織, 我們為臺灣驕傲,也希望臺灣人能自己認請這項成就並給予支持!

Compared to other countries engaging in bear conservation, Taiwan has less resources from the public sector and TBBCA plays a great role in saving Taiwan's black bears. TBBCA is a well-structured group with detailed plans and we hope that the public can recognize its efforts and support its mission.

00000000